
OBČINSKI SVET
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga

Številka: 00703-0003/2023-4
Datum: 4. 4. 2023

Z A P I S N I K
4. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko,

ki je bila v torek, 4. 4. 2023, ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri.

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in 
Tarik Žigon.

Opravičeno odsotni: /

2. občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost.

Župan odpre razpravo na zapisnik 3. redne seje občinskega sveta. Doda, da je bil izveden 
popravek predloga zapisnika na 22. strani v tabeli glasovanja. 

Nedeljo Gregorič poda dopolnitev  pri točki »Vprašanja in pobude«, kjer poudari, da je govoril o 
realizaciji proračuna. Obenem opozori, da je napačno zabeleženo glasovanje pri 8. točki.

Marko Švara dodatno pojasni, da je pri povzemanju seje ODD res rekel, da so znižana sredstva 
na postavki »Pomoč na domu«, poudari pa, da ostaja stopnja financiranja enaka, saj gre za 
pomembno storitev za naše občane. 

Ava Rajh meni, da za vnaprej zastavljena pisna vprašanja prejema zgolj formalne in ne vsebinskih 
odgovorov. Prosi, da se odslej na vprašanja konkretneje odgovarja.  

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 3. redne seje občinskega sveta z upoštevanimi 
popravki svetnikov.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
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PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda,

Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlog dnevnega reda. 

Predlog dnevnega reda:
1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
3. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih voda  

(poročevalec: Borut Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.),
4. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo (poročevalec: Borut 

Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.),
5. Sklep o določitvi odškodnine za pridobitev služnostne pravice na nepremičninah v lasti 

Občine Renče- Vogrsko (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar in Stojan Vičič, sodni 
cenilec),

6. Projekt Lago v Parku Volčja Draga
6.a Predstavitev projekta Lago v Parku Volčja Draga (poročevalec: Goran Miškulin, 
potencialni investitor)
6.b Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče-
Vogrsko za leto 2023 (poročevalec: Tarik Žigon, župan),

7. Letno poročilo za leto 2022 ter poslovni in finančni načrt za leto 2023 JSMGG 
(poročevalka: Iris Podobnik, direktorica JSMGG),

8. Sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2022 (poročevalec: Boštjan Mljač, namestnik direktorja zavoda 
GOLEA),

9. Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2023 (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik 
KMVVI),

10. Odlok o prenehanju veljavnosti odloka o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za 
ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o. (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar),

11. Sklep o ukinitvi javnega dobra (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec),
12. Pravilnik o povračilu stroškov prevoza otrokom s posebnimi potrebami in otrokom, ki 

obiskujejo šolo izven šolskega okoliša, v Občini Renče-Vogrsko (poročevalka: Vladimira 
Gal Janeš, Višji svetovalec)

13. Sklep o določitvi cene prilagojenega programa za predšolske otroke v Osnovni šoli Kozara 
Nova Gorica (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec)

14. Soglasje k delovni uspešnosti direktorice JSMGG (poročevalka: Beti Čufer, direktorica 
OU),

15. Vprašanja in pobude svetnikov
16. Razno.
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Župan odpre razpravo. 

Nedeljko Gregorič predlaga, da se točko »Vprašanja in pobude svetnikov« premesti na 3. točko 
dnevnega reda po točki o poročilu župana. 

Marko Švara pove, da po Poslovniku velja, da imajo točke, kjer so prisotni zunanji poročevalci, 
prednost v obravnavi. 

Borut Zorn poda pobudo, da se točko »Vprašanja in pobude svetnikov« premesti na 9. točko 
dnevnega reda.

Župan pove, da bo dal na glasovanje oba predloga.

Viktor Trojer meni, da so pripombe sicer utemeljene, a da bo podprl predlagan dnevni red. 
Predlaga še, da se morebitna vsebinska vprašanja svetnikov rešujejo predhodno. 

Aleš Furlan pove, da Poslovnik mogoča spreminjanje točk dnevnega reda tudi med samo sejo, 
tudi po že potrjenem dnevnem redu.

Župan da na glasovanje predlog svetnika Nedeljka Gregoriča, da se točko »Vprašanja in pobude 
svetnikov« premesti na 3. točko dnevnega reda. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 1
PROTI: 10

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec  X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh

Predlog ni sprejet.

Župan da na glasovanje predlog svetnika Boruta Zorna, da se točko »Vprašanja in pobude 
svetnikov« premesti na 9. točko dnevnega reda.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 6
PROTI: 9

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec  X
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Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Predlog ni sprejet.

Župan da na glasovanje dnevni red v prvotno predlagani obliki.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 9
PROTI: 6

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec  X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž    X
Ava Rajh X

Dnevni red je sprejet.

K 2) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje.

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo župana, ki je v celoti 
objavljeno med gradivom za 4. redno sejo OS. 
Povzame, da se izvaja čiščenje vaških jeder, katastrski postopki, javno naročilo za Zadružni dom 
Vogrsko je zaključeno – izvedeno je bilo izobraževanje za upravitelje. Zapora pri nadvozu nad 
železnico bo predvidoma sproščena konec maja, v Britofu je predvidena razširitev pločnika in 
postavitev dveh avtobusnih postajališč. Na področju družbenih dejavnosti je bila postavljena 
razstava ob 8. marcu, občina je sodelovala na dogodku Premik 91, zaključen je razpis za občinska 
priznanja, občina bo sodelovala na EPK razpisih. Potekajo razgovori za ureditev fotovoltaike na 
občinskih objektih, ureja se digitalizacija za postavitev krmilnikov za poročanje o kvaliteti zraka in 
vode, nadaljujejo se usklajevanja za kolesarske povezave. Občina sodeluje v projektu pot Srce 
Krasa, soorganizira Turistično pomlad, sledila je podelitev županovega vina, pripravlja se 
strategija razvoja kmetijstva. Za zadrževalnik Vogršček država financira obnovo in sanira 
puščanje, VIK je trenutni nadzornik.
Točko zaključi s poročilom o izvajanju sklepov 3. redne seje občinskega sveta. Občinski svet je 
sprejel: Odlok o Rebalansu proračuna za leto 2023, Sklep o spremembah in dopolnitvah načrta 
ravnanja z nepremičnim premoženjem in Letni program športa za leto 2023. Vsi trije akti so bili 
objavljeni v Uradnih objavah št. 4/2023 dne 2. 3. 2023. Na isti seji je občinski svet sprejel tudi: 
Sklep o imenovanju predstavnika v Svet lokalnih skupnosti v CSD Severna Primorska, Sklep o 
mnenju k imenovanju direktorja Goriške knjižnice in Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi Javnega zavoda Goriške knjižnice Franceta Bevka – 1. branje.
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K 3) Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih 
voda  (poročevalec: Borut Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.).

Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih voda. Besedo preda poročevalcu Borutu 
Mozetiču, direktorju javnega podjetja Vodovodi in kanalizacija d.d.

Borut Mozetič predstavi elaborat, ki je objavljen pod točko 3.1 med gradivi za 4. redno sejo. 
povišanje cen GJS. 
Pojasni, da je razlog za dvig cen storitev GJS povišanje cen energentov (dvig cen električne 
energije, sklenitev nove pogodbe junija 2022 z omejenim rokom) in materialov (naftnih derivatov, 
specialnih in drugih materialov), kar se je odražalo na 3,2-kratnem dvigu stroškov poslovanja 
podjetja.
VIK d.d. je na podlagi podražitve sprejel sledeče ukrepe:  omejitev porabe energije, optimizacija 
porabe, pridobitev državnih pomoči v višini 330.000 evrov.
V predstavljenih elaboratih je že upoštevana nova pogodba za dobavo električne energije, borzne 
napovedi in predvidene subvencije. Podjetje je preučilo možnost delne samooskrbe, študija je 
potrdila upravičenost gradnje sončne elektrarne, ki bi proizvedla energije za približno 40% porabe 
centralne čistilne naprave. Investicija, ocenjena na 1,3 milijona evrov, bi bila pokrita iz naslova  
zadolževanja podjetja, povrnjena pa v roku 6-9 let. Za sončno elektrarno je pridobljen PZI, vsa 
soglasja občin solastnic MKČN, vložena je tudi vloga za pridobitev subvencije države. Predviden 
datum zaključitve del je september 2023, aktivacija pa najkasneje do konca oktobra. 
Predstavi spremembo cen storitev za Občino Renče-Vogrsko in pribitke zaradi poračunov, ki 
odražajo razhajanja zaradi drugačnega vrstnega reda sprejemanja novih cen. Predlog nove cene 
znaša 1,21 evrov na kubičen meter vode, za storitev odvajanja in čiščenja grezničnih gošč pa 
0,80 evra na kubični meter odpadne vode. Predlog nove cene omrežnine vodovodov znaša 7,65 
evra, omrežnina centralne čistilne naprave pa 3,92 evrov. Povprečno bi se obremenitev na 
gospodinjstvo zvišale za 28%. 

Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Urban Martinuč pove, da je bila predstavitev predstavljena na seji OGP. Povzame, da je člane 
zanimalo, ali je VIK resnično preveril črpanje vseh razpoložljivih finančnih virov. OGP predlaga, 
da občinski svet potrdi predlog elaborata.

Župan nadaljuje, da je da je sklep obravnaval Odbor za okolje in prostor. Besedo preda 
predsedniku, Vinku Jarcu.

Vinko Jarc povzame, da tudi OOP predlaga potrditev elaborata s strani občinskega sveta.

Župan odpre razpravo.

Vinko Jarc pozdravi idejo o gradnji sončne elektrarni. Zanima ga, kaj je v podjetju največji 
porabnik električne energije in poda pobudo za morebitni nov vodni vir, ki bi omogočal vodno 
rezervo tudi za sušna obdobja.

- Borut Mozetič pove, da so ključni porabniki energije: vodarna Mrzlek in MKČN Vrtojba, 
črpališče Prelesje, ki skupaj porabijo 80% celotne energije v podjetju. 
Pove, da je VIK podporna služba Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov za Vogršček, kjer 
sodeluje kot nadzornik na terenu, po odobritvi Sklada popravlja napake na sistemu, 
pripravlja popise del ... Meni, da bo za letošnjo namakalno sezono Vogršček zadosten 
vodni vir. Za oskrbo s pitno vodo bo vzpostavljen nov vodni vir iz Mrzleka, na Hublju se 
prav tako posodablja omrežje. Črpanje Lijaka se prav tako tehta kot rezervni vodni vir, ki 
pa ni toliko kvaliteten.  
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Ava Rajh postavi vprašanje o možnostih za zmanjšanje vodnih izgub. 
- Borut Mozetič odgovori, da je podjetje odgovorno, da najhitreje najde vodne okvare in jih 

sanira. Občine, kot lastnice infrastrukture, imajo dolžnost, da vzdržujejo in obnavljajo 
vodovodne sisteme ter skrbijo za skupno infrastrukturo občin. Izgube v Občini Renče-
Vogrsko se zaradi uspešnega posodabljanja zmanjšujejo. 

- Ava Rajh vpraša o diferenciaciji cen, ki bi odražala vlaganje v nove vodovodne sisteme, 
ki manjšajo izgubo pitne vode. 

- Borut Mozetič odgovori, da podjetje opozarja na stanje vodovodov, odločitve pa mora 
sprejeti vsaka posamezna občina zase. Diferenciacija cen se mu ne zdi najugodnejša 
rešitev, saj je veliko odvisnega od finančne sposobnosti občine. 

- Župan doda, da se popravki odsekov na omrežju izvajajo skladno s poročilom napak, ki 
jih poda VIK. Sprememba zakona zahteva, da se denar, pridobljen iz naslova najemnin, 
investira v obnovo vodovodno infrastrukturo.

Viktor Trojer zanima ga izvozna cena za Italijo in primer naše cene, če bi bila državna pomoč 
višja. Zanima ga še, ali se je razmišljalo o števcih na mejnih točkah med občinami, ki bi odražali 
dejansko stanje porabe občine. 

- Borut Mozetič po Pariški mirovni pogodbi je VIK dolžan Gorici in njeni okolici priskrbeti 
določeno količino vode. Sistem Gorice je sedaj samooskrben, za distribucijo Mrzleka v 
Italijo pa potekajo pogajanja za dvig cene. 
Glede državnih subvencij meni, da je v letošnjem letu predvidenih 570.000 evrov, lansko 
leto je subvencija pokrivala samo 3. in 4. kvartal. 
Ker je omrežje prepredeno, so merilniki težko izvedljivi. Cena enega je ocenjena na 35.000 
evrov.

Nedeljko Gregorič meni, da z vidika občanov elaborat ni dobro pripravljen, saj ne vključuje 
ukrepov za ozaveščanje občanov k manj potratni porabi pitne vode. 
Doda še, da se mu dvig cene vode za 28% zdi visok odstotek. Opozori na inflacijsko stopnjo, ki 
je nižja od predloga dviga. Meni, da je cena omrežnine, glede na dosedanje vlaganje v omrežje 
naše občine, previsoka. Direktorja pozove k iskanju ustreznih rešitev za zmanjševanje tega 
stroška.

- Borut Mozetič pove, da VIK organizira dneve odprtih vrat za namen ozaveščanja občanov 
o pomembnosti pitne vode in o samem delovanju vodovodnega sistema, aktivno 
sodelujejo z osnovnimi šolami, pripravljajo objave za lokalne medije …  

- Darja Rijavec pojasni, da je omrežnina določena v uredbi MEDO. Gre za amortizacijo 
infrastrukture, ki je v lasti občin. Edini možen način znižanja omrežnine je sklep občine, 
da ta strošek delno subvencionira, kar pa bi predstavljalo dvorezen meč, saj bi to obenem 
pomenilo manj investicij v gradnjo/obnovo infrastrukture. 

- Župan še doda, da je omrežnina skladna z amortizacijskim načrtom. 

Marko Švara vpraša o reorganizaciji delovnih mest z namenom zmanjšanja stroškov podjetja in 
možnosti ponovnega dviga cen, v primeru da država ne razpiše dodatne finančne pomoči. 

- Darja Rijavec odgovori, da o podelitvi subvencije ni več dvoma, saj je konec marca 
podjetje že prejelo prvi transfer.   

- Borut Mozetič nov predlog reorganizacije in sistematizacije bo aktiviran maja, kar bo 
povečalo prihranke. Četudi podjetje potrebuje osvežen kader, se nove zaposlitve niso 
izvajale od septembra. Drug velik prihranek bo predstavljala delujoča sončna elektrarna.

Aleš Furlan poda predlog, da se s sprejemom elaborata počaka, dokler niso podani finančni 
podatki in zaključne bilance. Predlaga, da podjetje preuči optimizacijo svojih stroškov in da občina 
pristopi k delnemu financiranju stroškov v višini 77.182 evrov. 

Viktor Trojer opozori, je razprava pred pobudo svetnika Aleša Furlana že bila zaključena. Opozori 
na pravočasno prijavo na razpravo.

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda.
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Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 12
PROTI: 1

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

Prekinitev seje ob 17.30
Nadaljevanje seje ob 17.33

K 4) Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo (poročevalec: 
Borut Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.).

Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo. Predstavitev je bila podana že v prejšnji točki, zato 
preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun.

Urban Martinuč povzame, da je ODP potrdil tudi ta elaborat.

Župan preda besedo predsedniku Odbora za okolje in prostor.

Vinko Jarc potrdi, da tudi OOP predlaga OS, da sprejme sklep o potrditvi elaborata v predlagani 
obliki. 

Župan odpre razpravo. 
Razprave ni. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 11
PROTI: 1

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara
Marko Furlan
Aleš Furlan X
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Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 5) Sklep o določitvi odškodnine za pridobitev služnostne pravice na nepremičninah v 
lasti Občine Renče- Vogrsko (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar in Stojan Vičič, 
sodni cenilec).

Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o določitvi odškodnine za 
pridobitev služnostne pravice na nepremičninah. Besedo preda poročevalki Špeli Glušič, saj je 
sodni cenilec opravičil svojo odsotnost na seji.

Špela Glušič povzame, da je predlog sklepa pripravljen skupaj s sodnim cenilcem. Nov sklep je 
predlagan zaradi zastarelosti dosedanjega sklepa, ki je bil sprejet leta 2007 in ki ne odraža 
dejanskega stanja obremenitev nepremičnin za katere je sklenjena služnost. Nov sklep je 
razdeljen po posameznih conah. Sama cena služnosti se obračuna na podlagi vrednosti 
zemljišča, faktorja obremenitve in obračunske površine. 

Župan pojasni, da so cone vzpostavljene zaradi drugačne komunalne opremljenosti občine. 
Besedo preda predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je predlog sklepa obravnaval na seji.

Vinko Jarc potrdi, da OOP predlaga OS, da sprejme sklep v predlagani obliki.

Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 6) Projekt Lago v Parku Volčja Draga.

Župan proceduralno pojasni potek točke. Prvo bo potekala predstavitev projekta Lago, sledila bo 
obravnava dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2023. Besedo 
preda poročevalcu, Goranu Miškulinu. 
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6.a Predstavitev projekta Lago v Parku Volčja Draga (poročevalec: Goran Miškulin, 
potencialni investitor).

Goran Miškulin predstavi idejno zasnovo projekta, ki je sestavni del gradiva za 4. redno sejo 
občinskega sveta. 
Izpostavi, da je bistvo projekta celovita ureditev prostora z izvedbo kompleksa Lago (kazino z 200 
igralnimi avtomati, restavracija, hotel s 34 sobami, wellness) in morebitno trgovino, saj se mnenja 
o tem še spreminjajo. 
Vzgibi za izvedbo projekta so: pomanjkanje prenočišč v luči prihajajočega EPK, priložnost za nov 
igralni salon in že pridobljena koncesija za dolgoletno igralniško tradicijo v Volčji Dragi … 
Investicija, ocenjena na 4 milijone evrov, bi odprla 40 novih delovnih mest, nove koncesijske 
dajatve za občino, višji doprinos s strani turistične takse in odmere NUSZ … 
Krajevna skupnost Bukovica-Volčja Draga je podala pozitiven sklep na predstavitev projekta in 
dodala mnenje, da trgovina ni več tako pomembna, kot se je prvotno mislilo. KS namesto trgovine 
predlaga postavitev večnamenskega objekta in da občina odkupi parcelo na območju, kjer 
trenutno stoji zapuščena hiša.

Župan poudari, da so predlogi prejšnje sestave KS Bukovica-Volčja Draga, da se ohrani javni 
dostop do jezera, upoštevani. V predstavitvi je predstavljen cestni uvoz, ki je usklajen z Direkcijo 
za infrastrukturo. Doda še, da občina izvaja razgovore s ponudniki trgovin.
Potrditev obeh sklepov odpre enoletni rok, v katerem mora investitor podati soglasje za realizacijo 
potrjenega projekta.
Župan preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun.

Urban Martinuč povzame, da je bila razprava po predstavitvi pozitivno naravnana, zato OGP poda 
soglasje. Doda še predlog, da se občina ob prodaji zemljišč zavaruje in v pogodbi navede, za 
kateri namen se prodaja zemljišč izvaja ter da se v primeru nespoštovanja določenih kriterijev, 
lastništvo povrne občini. 

Župan preda besedo predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je predlog sklepa obravnaval na 
seji.

Vinko Jarc potrdi, da tudi OOP predlaga OS, da sprejme sklep v predlagani obliki.

Župan odpre razpravo.

Aleš Furlan vpraša, ali gre pri menjavi za nakup in prodajo zemljišč. Za parcele št. 460/14, 524/4, 
3470 pove, da je v Zemljiški knjigi še vedno zavedeno lastništvo pod hipoteko. Zanima ga 
današnje stanje izpostavljenih parcel. Za parcelo 460/10 je KS podala predlog za pridobitev 
zemljišča. Zanima ga, zakaj parcela ni umeščena v sklep v nadaljevanju točke.

- Župan pojasni, da gre za odkup in prodajo, zamenjava nepremičnin po zakonu ni več 
dovoljena. Glede lastništva parcel pove, da pravilno lastništvo po izvedeni dražbi še ni 
vknjiženo. Za parcelo na pobudo KS je občina že izkazala interes, nadaljnji postopek je 
na sodišču.   

- Aleš Furlan vpraša še, če bo v primeru licitacije občina sposobna odkupiti zemljišče. 
- Župan pove, da občina lahko zagotovi sredstva, kot bodo ocenjena s strani cenilca.

Borut Zorn osebno meni, da je projekt podoben predhodnemu, vendar izboljšan in z 
upoštevanjem predlogov svetnikov (dostop do športnega parka). S sklepom KS se strinja. Ne vidi 
okoliščin, da bi nasprotoval idejni zasnovi projekta. Meni, da je postavitev trgovine dobrodošla.

- Župan poda apel svetnikom, da pomagajo pri iskanju morebitnih trgovcev.

Nedeljko Gregorič izpostavi parcelo št. 464/15 in vpraša, če je tudi ta vključena v ozemlje, 
potrebno za izpeljavo projekta Lago.

- Goran Miškulin odgovori, da ne, saj je na parceli že objekt Spintec in da omenjena parcela 
ni predmet trenutne obravnave.

- Nedeljko Gregorič meni, da občina, s sprejetjem sklepa, odproda najvitalnejši in zanimiv 
del občinske zemlje. Opozori, da je govora o treh različnih kakovosti zemljišča. Glede 
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sklepa KS postavi vprašanje, koliko so krajani s tem seznanjeni. Trgovina se mu zdi nujno 
potrebna. Poda pobudo, da se obenem zaključi tudi urejanje parka Lakeness. Poda še 
priporočilo, da občinska uprava v nadaljevanju omogoči transparentnost, tekočo 
informiranost o projektu. 

- Župan pojasni, da tudi KS podpira postavitev trgovine, vendar predlaga, da ta postopek 
vodi občina in izbere ustreznega ponudnika. 

Marko Švara pove, da podpira projekt še iz prejšnjega mandata. Pozdravi, da nov predlog 
upošteva pripombe, apelira na vzporedno ureditev rekreacijskih površin na območju parka. 

- Župan doda, da bo občina v naslednji proračun vključila ureditev celotnega parka.

Urban Martinuč meni, da bo realizacija projekta idealen primer dobre prakse, saj bodo vsi trije 
deležniki s tem pridobili. Zahvali se potencialnemu investitorju za še eno možnost obravnave 
projekta na občinskem svetu.  

Ava Rajh pove, je potrebno upoštevati sklep, ki ga je sprejel svet KS in da bo tudi zato potrdila 
predstavitev projekta Lago.

Andraž Furlan podpira projekt in meni, da bo tudi na ta način občina postala prijazna podjetnikom. 
Upa na še več tovrstnih predstavitev.  

Viktor Trojer pove, da podpira predstavljen projekt in potencialnemu investitorju zaželi veliko 
sreče in poguma.

Aleš Furlan poudari, da stranka SD ni nikoli nasprotovala projektu. Predstavitev projekta v 
preteklem mandatu je bila drugačna, tokratna pa se mu zdi, da zadovoljuje vse deležne akterje. 

Župan da na glasovanje sklep, s katerim se občinski svet strinja s predstavitvijo idejne zasnove 
za projekt Lago v Parku Volčja Draga, kot izhaja iz priloženega gradiva. 

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

6.b Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče-
Vogrsko za leto 2023 (poročevalec: Tarik Žigon, župan),

Župan preide na drugi del šeste točke, ki obravnava sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Renče-Vogrsko za leto 2023.
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Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

Prekinitev seje ob 18.29 
Nadaljevanje seje ob 18.44

K 7) Letno poročilo za leto 2022 ter poslovni in finančni načrt za leto 2023 JSMGG 
(poročevalka: Iris Podobnik, direktorica JSMGG).

Župan preide na sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava Letno poročilo za leto 2022 ter 
poslovni in finančni načrt za leto 2023 JSMGG. Besedo preda poročevalki Iris Podobnik, 
direktorici JSMGG.

Iris Podobnik predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 4. redno sejo občinskega sveta.
Pove, da je vlagateljem Občine Renče-Vogrsko dodeljenih 88.000 evrov brezobrestnih posojil za 
gospodarske in kmetijske namene. Vloge so sicer številčnejše, a v nižjih zneskih. Po večini gre 
za posojila za namen nakupa prostorov, adaptacijo, nakup opreme.
Sklad je leto zaključil pozitivno, večje potrebe je sklad kril iz proračunskih rezerv. 
Revidirani letni izkazi so bili pozitivno ocenjeni. 
Za tekoče leto je predviden razpis v višini 1.800.000 evrov. Poslovanje naj bi tudi letošnje leto bilo 
zaključeno s pozitivno bilanco.  

Župan preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun, ki je na svoji seji prav 
tako obravnaval poročilo in finančni načrt javnega sklada.

Urban Martinuč pove, da člani OGP na poročilo in finančni načrt niso imeli pripomb, zato 
predlagajo, da OS sprejme sklep o potrditvi.

Župan odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič vpraša, kako poteka sofinanciranje.
- Iris Podobnik odgovori, da stroške delovanja krijejo občine ustanoviteljice. Sklad je star 

30 let in v tem času se je nabralo sredstev za približno 8 milijonov evrov, s katerimi sklad 
uspešno operira.  



Stran 12 od 22

Vinko Jarc pove, da je že prejel odgovor, saj ga je zanimalo, s kakšnim kapitalom operira sklad. 
Zanima ga še, kakšna je doba vračanja posojil.

- Iris Podobnik odgovori, da je doba vračanja večletna. Trenutno znaša seštevek odprtih 
posojil 7 milijonov.   

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi letnega poročila za leto 2022 ter poslovnega in 
finančnega načrta za leto 2023 JSMGG. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 8) Sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK 
Občine Renče-Vogrsko za leto 2022 (poročevalec: Rajko Leban, direktor zavoda GOLEA). 

Župan preide na osmo točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o seznanitvi z letnim poročilom 
o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK Občine Renče-Vogrsko za leto 2022.
Besedo preda Rajku Lebanu, direktorju GOLEJE. 
Doda še, da je ob 18.55 svetnik Urban Martinuč zapustil sejo.

Rajko Leban predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 4. redno sejo občinskega sveta. 
Poročilo je skladno s pravilnikom o lokalnih energetskih konceptih. Poročilo ima podobne 
vrednosti kot lani. Agencija je izvajala terenske oglede pri POŠ Bukovica, zaradi namensko 
pridobljenih evropskih sredstvev pri prenovi. Pri POŠ se je tudi zaradi covida povišala stopnja 
prezračevanja, korigiralo se je delovanje toplotne črpalke. V preteklem letu se je saniralo okna in 
streho na nepremičnini v občinski lasti, nakupilo energetsko učinkovite naprave za občino in 
civilno zaščito. V načrtu je popolna prenova javne razsvetljave in nov lokalni energetski koncept.
Na področju individualne samooskrbe opozori, da je v letošnjem letu potrebno vložiti vlogo za 
soglasje za priključitev, kar omogoča kompenzacijo na letnem nivoju.  

Župan še doda, da bo streha na stavbi Trg 9 letos zamenjana, agencija bo prevzela Zadružni 
dom Vogrsko in spremljala števce o porabi energije. V letošnjem letu je načrtovana priprava 
dokumentacije za energetsko sanacijo POŠ Vogrsko. V teku so tudi pogovori za postavitev 
fotovoltaičnih panelov po občini. Župan se zahvali GOLEI za strokovno pomoč in podporo.   
V nadaljevanju preda župan besedo predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je predlog sklepa 
obravnaval na seji.

Vinko Jarc pove, da je OOP potrdil seznanitev z letnim poročilom LEK za leto 2022. 

Župan odpre razpravo.
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Borut Zorn pove, da podpira samooskrbo, pozdravi varčevalne ukrepe s področja energetike. 
Opozori na problem priključitve manjših zaselkov zaradi omejitev transformacijskih postaj.

- Rajko Leban odgovori, da problem lahko reši distributer, ki poveča nizkonapetostno 
omrežje, k čemur silil tudi načrt za okrevanje in odpornost. S svojimi predlogi poskuša tudi 
agencija naslavljati ustrezna ministrstva. 

Viktor Trojer vpraša, ali agencija izvaja tudi storitve za fizične osebe in pomaga pri pridobivanju 
soglasij ter kolikšen je v tem primeru strošek svetovanja.

- Rajko Leban odgovori, da GOLEA izvaja tudi tovrstno svetovanje, ki fizične osebe stane 
okvirno 200 evrov.

Vinko Jarc zanima ga možnost postavitve sončnih elektrarn na degradiranih območjih.
- Rajko Leban odgovori, da bi postavitev sončnih elektrarn v kamnolomu predstavljala 

srednjo napetost, ki bi se razdeljevala preko energetske skupnosti. V tem primeru bi bilo 
potrebno plačevati omrežnino. 

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega 
načrta LEK Občine Renče-Vogrsko za leto 2022.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 9) Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2023 (poročevalec: Viktor Trojer, 
predsednik KMVVI).

Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o podelitvi občinskih priznanj 
v letu 2023. Besedo preda predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Viktor Trojer pove, da je KMVVI v prvem roku razpisa prejela samo eno vlogo za podelitev 
priznanja Dušanu Nemcu. Komisija je prijavo ovrednotila in se strinjala s podelitvijo plakete. Na 
isti seji je KMVVI sprejela sklep o podaljšanju razpisnega roka. V drugem krogu so bile 
pravočasno oddane še tri vloge. Člani komisije so potrdili, da se priznanje podelit tudi Jožefu 
Hvalici in Aldu Mozetiču, izredna nagrada pa Goriški območni Karitas – župnija Renče, Bukovica, 
Vogrsko. 
Prosi za enotno podporo sklepa.

Borut Zorn zanima ga, kdo je predlagatelj za Alda Mozetiča. 
- Župan odgovori, da je predlog podala KS Renče.
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Nedeljko Gregorič zanima ga utemeljitev za podelitev plaket štirim prejemnikom.  
- Župan pojasni, da je predlog podelitev treh plaket in ene izredne nagrade. 
- Viktor Trojer pove, da je KMVVI zadevo preučila in predebatirala ter enotno izglasovala 

predlog sklepa, ki se trenutno obravnava. 

Župan da na glasovanje sklep o podelitvi Plakete Občine Renče-Vogrsko za druge posebne 
primere, ki prispevajo k ugledu, razvoju in prepoznavnosti Občine Renče-Vogrsko Dušanu 
Nemcu.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

Župan da na glasovanje sklep o podelitvi Plakete Občine Renče-Vogrsko za druge posebne 
primere, ki prispevajo k ugledu, razvoju in prepoznavnosti Občine Renče-Vogrsko Jožefu Hvalici.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.
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Župan da na glasovanje sklep o podelitvi Plakete Občine Renče-Vogrsko za druge posebne 
primere, ki prispevajo k ugledu, razvoju in prepoznavnosti Občine Renče-Vogrsko Aldu Mozetiču.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 13
PROTI: 1

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

Župan da na glasovanje sklep o podelitvi Izredne nagrade Občine Renče-Vogrsko Goriški 
območni Karitas – Župnijski Karitas Renče,  Župnijski Karitas Bukovica-Volčja Draga in Župnijski 
Karitas Vogrsko.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 10) Odlok o prenehanju veljavnosti odloka o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center 
za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o. (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar).

Župan preide na deseto točko dnevnega reda, ki obarvava Odlok o prenehanju veljavnosti odloka 
o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o.
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Špela Glušič pojasni, da gre za formalni predlog Odloka o prenehanju veljavnosti odloka o 
ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o., saj do 
ustanovitve podjetja ni prišlo.

Župan pove, da je predlog obravnavala Statutarno prava komisija, zato preda besedo njenemu 
predsedniku.

Andraž Furlan potrdi, da SPK soglaša z nadaljnjo obravnavo odloka na OS.

Župan preda besedo še predsedniku Odbora za okolje in prostor. 

Vinko Jarc strni, da tudi OOP predlaga sprejetje odloka.

Župan doda, da morajo ukinitev odloka podpreti vse občine ustanoviteljice.
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni.

Župan da na glasovanje Odlok o prenehanju veljavnosti odloka o ustanovitvi javnega podjetja 
Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet.

K 11) Sklep o ukinitvi javnega dobra (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec).

Župan preide na enajsto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o ukinitvi javnega dobra. 
Besedo preda poročevalki Renati Gutnik. 

Renata Gutnik pove, da je predlog sklepa sestavljen za namen sklenitve pravnih poslov. Ker 
obravnavane nepremičnine ne služijo več javnemu namenu, je predlagana ukinitev statusa 
javnega dobra. 

Župan preda besedo predsedniku Odbora za okolje in prostor, ki je sklep obravnaval na seji.

Vinko Jarc pove, da je OOP podprl predlog sklepa o ukinitvi statusa. 

Župan odpre razpravo.
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Aleš Furlan pove, da je nazadnje o tem sklepu zaradi parc. št.  1129/15 k.o. Vogrsko glasoval 
proti. Tokrat pa vidi, da je za omenjeno parcelo urejena prava izmera, zato bo tokrat sklep potrdil.

Župan da na glasovanje sklep o ukinitvi javnega dobra.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

 
K 12) Pravilnik o povračilu stroškov prevoza otrokom s posebnimi potrebami in otrokom, 
ki obiskujejo šolo izven šolskega okoliša, v Občini Renče-Vogrsko (poročevalka: Vladimira 
Gal Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Pravilnik o povračilu stroškov 
prevoza otrokom s posebnimi potrebami in otrokom, ki obiskujejo šolo izven šolskega okoliša, v 
Občini Renče-Vogrsko. Besedo preda poročevalki, Vladki Gal Janeš.

Vladka Gal Janeš pove, da je pravilnik nastal na pobudo staršev otrok, ki obiskujejo šolo izven 
šolskega okoliša naše občine. Doslej se je staršem otrok izvedlo povračilo stroškov prevoza na 
podlagi cen rednega linijskega avtobusnega prevoza in sklepa OS iz leta 2014. 
Ker je takšnih otrok vedno več, je bilo potrebno pripraviti pravilnik, ki bi točneje opredelil 
upravičence, postopke, višino sredstev in način za uveljavitev sredstev. Zaradi raznolikih 
možnosti načina zagotavljanja prevoza, je potrebno sprejeti enoten pravilnik.  
Pravilniku je priložen predpisan obrazec vloge za povračilo stroškov prevoza, kar bo olajšalo 
pripravo ustreznih obveznih prilog.

Župan pojasni, da sprejetje pravilnika nudi pravno podlago za omogočanje prevoza ali za 
povračilo stroškov prevoza.
Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije. 

Andraž Furlan povzame, da se je SPK seznanila z vsebino pravilnika in sklenila, da je pravilnik 
skladen s pravnim redom občine, zato predlaga, da ga tudi OS sprejme v predlagani obliki. SPK 
pozdravlja tovrstno pomoč občanom.

Župan nadaljuje, da je tudi Odbor za družbene dejavnosti obravnaval predlog pravilnika, zato 
preda besedo predsedniku Marku Švari.

Marko Švara pojasni, da je pravilnik nastal na podlagi pobude staršev. Postopna in racionalna 
rešitev za občino bi bila združitev prevoza vseh otrok izven občinskega šolskega okoliša. 
Povzame, da ODD predlaga sprejetje predlaganega pravilnika. 
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Župan odpre razpravo.

Borut Zorn vpraša, če gre za lastno organizacijo prevoza in ne za usklajevanje prevoza z drugimi 
občinami. Opozori na višje finančne posledice kot v primeru, da se staršem povrnejo stroški v 
višini avtobusne vozovnice. Zanima ga vrednotenje stroškov.

- Župan pove, da je organizacija skupnega prevoza z ostalimi občinami otežena, saj imajo 
občine že sklenjene pogodbe s prevozniki. Konkretnega izračuna stroškov še ni, saj je 
občina ne tej točki zgolj prejela nekaj okvirnih ponudb. Za naslednje šolsko leto je možen 
tudi skupni medobčinski razpis za iskanje neugodnejšega ponudnika prevozov. 

- Vladka Gal Janeš pove, da bi vključitev treh otrok v prevoze MONG znašala približno 2000 
evrov na mesec. Za novo šolsko leto potekajo pogovori tudi o možnosti koriščenja kombija 
OŠ Danila Lokarja, kar bi za našo občino bila najbolj ekonomična rešitev.  

Viktor Trojer apelira na svetnike, da predlog podprejo ter tako izkažejo pomoč staršem in otrokom.

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi pravilnika o povračilu stroškov prevoza otrokom s 
posebnimi potrebami in otrokom, ki obiskujejo šolo izven šolskega okoliša, v Občini Renče-
Vogrsko.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 13) Sklep o določitvi cene prilagojenega programa za predšolske otroke v Osnovni šoli 
Kozara Nova Gorica (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o določitvi cene prilagojenega 
programa za predšolske otroke v Osnovni šoli Kozara Nova Gorica.

Vladka Gal Janeš pove, da je OŠ Kozara z lanskim septembrom začela izvajati program 
predšolske vzgoje in varstva v vrtcu s prilagojenim programom. Občine soustanoviteljice morajo 
podati soglasje v enakem besedilu. 
Zavod je lani prejel sklep o ekonomski ceni za dva oddelka, vpis pa je bil manjši od pričakovanega. 
Razliko med osnovno ceno in ekonomsko ceno poravna država, občina pa plačuje razliko, ki se 
nanaša na izpad do normativa. 
Občina trenutno nima nobenega vpisanega otroka v OŠ Kozara. 

Župan pove, da je predlog sklepa obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
predsedniku Marku Švari.
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Marko Švara povzame, da čeprav se cena povečuje, to za občino nima finančnega vpliva, saj 
država financira razliko. ODD predlaga, da občinski svet sprejme sklep v predlagani obliki.

Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Župan da na glasovanje sklep o določitvi cene prilagojenega programa za predšolske otroke v 
Osnovni šoli Kozara Nova Gorica.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 14) Soglasje k delovni uspešnosti direktorice JSMGG (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica OU).

Župan preide na štirinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava soglasje k delovni uspešnosti 
direktorice JSMGG. Besedo preda poročevalki Beti Čufer, direktorici občinske uprave.

Beti Čufer pove, da je nadzorni svet podal vlogo za izdajo soglasja. Uredba namreč določa, da 
mora organ pri odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost prejeti sklep 
soustanovitelja. Sklep nadzornega sveta predlaga, da se direktorici Iris Podobnik izplača 4% 
rednih sredstev za redno delovno uspešnost. 

Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Župan da na glasovanje sklep k soglasju k delovni uspešnosti direktorice JSMGG.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
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Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 15) Vprašanja in pobude svetnikov.

Župan  preide na petnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov. 
Doda obrazložitve o temah Martex in Šampionka. Za prvo pove, da se je pretekli teden sestal s 
stečajnim upraviteljem, saj je ta s strani MOP prejel odločbo o sanaciji smeti. Ker je izvršilni rok 
kratek, se je upravitelj na odločbo pritožil. Upravitelj je kot najcenejšo ponudbo za odvoz smeti 
prejel v oceni 180.000 evrov, odvoz bo kril upnik ali upravitelj z naslova najemnin. V poletnih 
mesecih je previdena dražba, pogodba s trenutnimi najemniki ne bo podaljšana. 
Glede Šampionke se je župan prav tako sestal z lastnikom. Ob objektu je postavljen šotor z 
namenom, da se izprazni in nato sanira hala. V nadaljevanju je predvidena sprememba 
namembnost za obrtniške ali za stanovanjske namene. Po pripravi idejnega osnutka bo lastnik 
projekt predstavil tudi svetnikom. 
Besedo preda svetnikom.

Ava Rajh opozori na povečano število kolesarjev s smeri Svetega Ota, ki z neprilagojeno hitrostjo 
ogrožajo ostale udeležence v prometu. Prosi za pomoč pri preprečevanju morebitnih nesreč.
Kot možnost vrste pokopa izpostavi raztros pepela na lastni parceli ob dovoljenju občine. Zanima 
jo, ali lahko občina uredi ustrezen obrazec, ki bi dovoljeval raztros pepela za zasebni parceli.
Za spletno stran občine predlaga, da bi se vse novo objavljene vsebine prikazovale pod rubriko 
aktualno.  
Poda predlog za oblikovanje otroškega občinskega sveta, ki bi ga sestavljali otroci in mladi naših 
šol – otroci bi postavljali vprašanja in pobude, svetniki pa bi jih poskušali rešiti. 

- Župan pove, da bo prvo vprašanje posredovano Sosvetu za večjo varnost in vključeno v 
Celostno prometno strategijo občine. Za raztros na pokopališču bi bilo potrebno najprej 
ustrezno urediti kataster in pridobiti soglasje sosedov. Nov odlok naj bi omogočal raztros 
pepela doma.

- Ava Rajh predlaga, da se ta možnost opredeli z navodili, ki bodo jasna za občane. 
- Župan nadaljuje, da že obstaja šolski parlament in da je tudi sam že razmišljal o možnosti 

vključevanja mladih v občinski svet.

Župan da na glasovanje sklep o nadaljevanju seje.

Rezultat glasovanja:
NAVZOČI: 14
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X 
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer
Marko Švara X
Marko Furlan X
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Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Nadaljevanje seje je sprejeto.

Nedeljko Gregorič pove da je na ključni vprašanji Šampionke in Martexa župan že odgovoril. 
Pove, da ga moti počasen terminski plan reševanja problematike v Martexu. 
Zanima ga, komu je podrejen režijski obrat in zakaj trava ob igriščih še ni pokošena. 
Prosi za obrazložitve investicije DRSI na relaciji Bilje-Bukovica. Zanima ga, zakaj se ne 
prednostno ureja državni del ceste in pločnik od Kulturnega doma Bukovica do Kotišča. 

- Župan se zahvaljuje ministrstvu, da je izdalo ustrezno odločbo, ki s kratkimi izvršilnimi roki 
spodbuja stečajnega upravitelja, da hitreje rešuje situacijo. 
Pojasni, da je režijski obrat strukturno podrejen oddelku za okolje in prostor. Danes se je 
začela košnja poti od Renč proti Vogrskemu. V kratkem se bo začela tudi strojna košnja.
Državni projekt rekonstrukcije ceste se izvaja skladno z rekonstrukcijo vodovoda in 
kanalizacije. Za ureditev pločnika in ceste do Kotišča je načrt že trasiran, pogajanja še 
potekajo o tem, kako umiriti promet v tem predelu. Idejno zasnovo je potrebno še potrditi.

Benjamina Mikuž opozori, da so mostički na poti ob Lijaku poškodovani – predlaga obnovo in 
redno vzdrževanje. Opozori še, da pot uporabljajo tudi motoristi, zato predlaga postavitev table 
za prepoved vožnje. Poda še pobudo za ureditev poti od parkirišča pod Runkom do Mimice. Pot 
naj bi že obstajala, potrebno bi bilo urediti brv čez strugo.

- Župan se zahvali za pobude. Doda, da bo občina pristopila k razširitvi pločnika pri 
Zadružnem domu Vogrsko. Isti izvajalec del bo nato pregledal tudi možnost ureditve 
omenjenih poti ob Lijaku. 

Aleš Furlan zanima ga, ali je v projektu vodovod in kanalizacija predvidena vključitev vseh 
zaselkov Britofa (Bukovica).

- Župan pojasni, da so predvideni priključki samo ob primarnem vodu. 
- Aleš Furlan zanima ga, kdaj bodo obnovljeni prostori ZD Vogrsko predani v uporabo. 
- Župan odgovori, da predvidoma konec tega tedna, ko bo predan končni zapisnik. Ta teden 

je KS Vogrsko imela izobraževanje na to temo. 
- Aleš Furlan zanima ga, ali je T2 zaprosil za služnost občine za namen vkopa optike na 

Jugovcu.
- Župan pove, da bo moral odgovor na vprašanje še preveriti.
- Aleš Furlan predlaga dopolnitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem občine s  

parcelo 1401 (v celoti) k.o. Vogrsko, saj je trenutno v načrt umeščen samo stavbni del.

Borut Zorn opozori na napako pri prenosu vsebin občinskih sej iz stare na novo spletno stran.
Izpostavi občinsko parcelo ob Martexu – zanima ga, ali bo tudi ta parcela šla v prodajo.
Pove, da si občinski oder pogosto izposojo društva. Poda pobudo, da se uredi fiksni oder v 
kulturnem domu, premičnega pa bi tako uporabljala zgolj društva za namene zunanjih prireditev. 
Zahvali se hišnikoma Sašu in Franku za pomoč. 

- Župan pove, da je investicija v nov oder ocenjena na 42.000 evrov, pobuda pa je 
dobrodošla.

Nedeljko Gregorič prosi za poročilo poteku projekta o kanalizaciji in vodovodu iz finančnega in 
terminskega vidika. 
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K 16) Razno.

Župan povabi svetnike v vinoteko BARiQ. 

Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 20.23 uri.

Zapisala: Hana Šuligoj
______

Predsedujoči
Tarik Žigon
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